

sememangnya dicari oleh anak-anak dagang yang sekiranya jawatan itu dipegang oleh mereka (anak-anak dagang) maka luluslah segala-galanya kepada mereka itu dan sampailah segala cita-cita yang dikehendaki oleh pihak yang menyukainya yang kelak akan menjadikan yang demikian itu suatu peluang yang terbuka yang dikatakan oleh mereka telah dipersetujui oleh orang Melayu; dan tidakkah yang demikian ini menjadikan IMP itu telah tidak disetujui oleh ramai orang-orang Melayu?

Dengan hal yang tersebut di atas ini maka dengan tulusnya kita berharap supaya pihak Jawatankuasa Agung UMNO yang menjalankan bahtera UMNO yang nampaknya telah mengakui bahawa mereka mewakili orang Melayu itu hendaklah merancang suatu program perjuangan yang akan dijalankan oleh ahli-ahlinya dengan tidak diubah-ubah atau dikisar-kisar dengan kesukaan sebarang ahli-ahli jawatankuasanya dan apabila didapati salah seorang daripada orang-orangnya sendiri, terutamanya dalam majlis-majlis mesyuarat, melencong daripada program perjuangan itu hendaklah orang itu diperingati

atau dipecat kerana yang demikian itu akan membawa kerosakan bukannya sahaja kepada UMNO tetapi akan mengayat juga kepada orang-orang Melayu yang banyak berdiri di luar pagar adanya.

QALAM DAN PEDANG

Menakluk orang dengan qalam itu lebih baik daripada menakluk dengan pedang kerana penaklukan dengan qalam atau penit adalah memberi insaf dan membawa kesedaran sedang penaklukan dengan pedang atau dengan lebih terang dengan kekerasan dan kezaliman itu adalah membawa kecelakaan dan kebinasaan.

* * *

Seseorang itu akan bertambah cantik apabila ia pandai berhias menyesuaikan pakaian, bercelak, berbedak, menyikat dan menyanggul rambutnya. Tetapi jika engkau disuruh pilih maka pilihlah orang yang pandai berhias dengan mengabdikan diri kepada agama, sopan santun sehingga menjadi seorang yang salih.

Sudah terbit!

Pesan Segera!!

“MUHAMMAD”

Salla Allah 'Alaihi Wa Sallam

Disusun oleh:

ABDULLAH BASMEH

Tiap-tiap seorang yang kasihkan agama mustahak menyimpan buku ini.

Mengandungi empat penggal - sepenggal \$1.20 – pos 10 sen.

Beli 4 penggal sekali tiada kena belanja pos. Sekodi potong 20 peratus.

Pesanlah kepada penerbitnya:

QALAM
356, GEYLANG ROAD, SINGAPORE 14.